化工系傳立葉紅外線光譜儀(□FTS-3500,□Nicolet-iS10)使用申請單						
No 申請日期: 年 月 日 時						
測試日期: 年 月 日 時至 年 月 日 時						
實驗條件: 1. FTS-3500: □mid-IR □ATR □near-IR 2. Nicolet-iS10: □mid-IR □ATR □溫控器溫度: ℃						
2. Nicolet-1810 : □ mid-1R □ □ 品控备温度 · □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □						
自備零件及藥品:液氮500ml、KBr、Alcohol、NaCl Cell、拭鏡紙、夾子、特殊零件						
1.願遵守精密儀器及常用設備管理辦法。 借用人:						
2. 儀器如有損壞,願意負責修復。 指導教授:						
3.儀器負責老師意見:						
4.技術員意見:(借用人此次申請應繳儀器維金元						
借用人本學年累計應繳元。)						
5.外系或外校申請者請系主任簽名:						
化工系傳立葉紅外線光譜儀(□FTS-3500,□Nicolet-iS10)使用核准單						
No						
No						
No						
No						
No						
No						
No						
No						
No						
No						
No						
No						

化工系傅立葉轉換紅外線光譜分析儀(□FTS-3500, □Nicolet-iS10)使用申請單

Registration form for Fourier Transform Infrared Spectrometer (FTIR)

				J	NO	
	te (Month/Date/Year					
Registration tim	ne:					
Analysis details		□mid-IR □mid-IR	□ATR □ATR	□near-IR □Temperatu	re :°C	
	3. Sample Types:	□Solids	Powders	Liquids	□Others	
Essentials self-p	prepared by the user	: Delicate task N2 • Others	wipers, NaCl (Cell, Spatulas, K	Br, Alcohol, Liquid	
	v all the regulations g to take the repairin		if the instrumer	nt is damaged.	ure: ure:	
3. Comments f	from the professor-i	n-charge:		Z &		
 4. Comments from the instrument technician: (usage fee to be charged: NT dollar.) (Accumulated charged usage-fees of this academic year: NT dollar.) 5. Signature of the chairman of the Chemical Engineering Department: (Required for applicants from departments/institutions other than Chemical Engineering) 						
	Usage Permission f e (Month/Date/Year			•	No	
_	e time:					
_						
 Please caref Be sure to ta Consumption by all the us Rates for instance (1) Ch.E., Not dollars. Not within the (2) Users from (3) Users from (3) Users from (5). 	fully read the instruction as a record of the upon goods, such as passers and charged to estrumentation usage TUST users: 1000 NO registration will be first two months of the other NTUST deport of the control of the	sage in the reginate and pens, we cach user based in the cach user based in the allowed if the new acade partments: 2000 in 24 hours of the region in the cache i	ster before oper will be provided on the accumula y, Maximum cha the charged fee emic year. O NT dollars/day ars/day.	ating the instrum. I by the department of the d		
Professor-in-cha	arge for FTIR Yar	n-Jyi Huang 黃	延吉 (E2-711))		
Technician for l	FTIR Mais	gge Chang 張美	善 (E2-100)			